
Referat af Bestyrelsesmøde d.27-04-2022 

Tilstede: Christina – Lise-Lotte – Horst 

Regnskabet for 2021 er godkendt af bestyrelsen 

Per kontaktes vedr. skraldebøtter, samtidig mangler vi svar fra Per vedrørende de parkeringsbøder 

som er uddelt og som bestyrelsen mener er uddelt på forkert grundlag, Per har lovet at kontakte 

kommunen des angående. 

Efter fjernelse af elektrisk hejs for skraldebøtter er det aftalt med driftsleder Pernille-Sofia at 

slisken til kældernedgangen bliver repareret. 

Vi mangler stadig et svar tilbage til vores beboere ang. Altangennemgangen. 

Vedrørende Cykelskur Lise-Lotte tager sig af sagen. 

Vi mangler stadig opsætning af de nye vaskepriser til vores vaskerier.  

Næste bestyrelsesmøde d. 22-06-2022 Kl. 17.00 

Referent: Horst Diter 


